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 Συνεδρίαση Δ.Σ. του Συλλόγου Ερευνητών Δημοκρίτου 

 

25 Ιουλίου 2011 

 

 

Θέμα 1: Ενημέρωση για την ΚΥΑ για τη λειτουργία της ΓΕΛ 
  

Ο Ν. Γλέζος ενημέρωσε τα άλλα μέλη για την έκτακτη συνεδρίαση του ΔΣ του 

Κέντρου στη οποία παρέστη ως Αναπληρωτής Διευθυντής του ΙΜΗΛ, σχετικά με 

ΚΥΑ που πρόκειται να κατατεθεί στη Βουλή και αφορά τη λειτουργία της ΓΕΛ. Τα 

σημαντικά σημεία είναι ότι: α) ορίζεται 15% παρακράτηση  από κάθε έργο β) το 

ποσό αυτό κατά πρώτη προτεραιότητα διατίθεται για «την κάλυψη των  δαπανών της 

επί πλέον απασχόλησης του τακτικού προσωπικού και του επί συμβάσει προσωπικού 

της ΓΕΛ» γ) ότι « μετά την αφαίρεση των δαπανών αυτών .... το υπόλοιπο ποσό 

διατίθεται  από το ΔΣ για την ανάπτυξη λειτουργικών/αναπτυξιακών δαπανών του 

φορέα.» και τέλος ότι δ) τον προϋπολογισμό τον συντάσσει ο  Προϊστάμενος 

Γραμματείας του ΕΛΚΕ και εγκρίνεται από το ΔΣ.  

 

Θέμα 2:  Συζήτηση για το Νόμο Πλαίσιο για τα ΑΕΙ 

 

Η Μ. Κωνσταντοπούλου ενημέρωσε για τις τροποποιήσεις που προτάθηκαν από την 

ΕΕΕ με τη συμβολή του ΣΕΔ και μεμονωμένων συναδέλφων από άλλα ΕΚ. Μετά 

από ανταλλαγή απόψεων αποφασίστηκε ότι μετά την ψήφιση του νόμου θα υπάρξει 

ενημέρωση του συνόλου των ερευνητών από το ΣΕΔ. 

 

Θέμα 3:  Γράμμα ΓΓΕΤ προς το ΔΣ του Κέντρου 

 

Η Μ. Κωνσταντοπούλου ενημέρωσε τα μέλη του ΔΣ για το γράμμα του ΓΓΕΤ προς 

το ΔΣ του Κέντρου 11/8/2011 σχετικά με τον προϋπολογισμό του Κέντρου. Σε αυτό 

αναφέρεται ότι «δεν υπάρχει δυνατότητα αύξησης του ποσοστού διάθεσης για τους 

Ερευνητικούς φορείς ». Το γράμμα επισυνάπτεται 

 

 

Τα μέλη του ΔΣ του ΣΕΔ 
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